

Title (en)

Household device, in particular cooking device

Title (de)

Hausgerät, insbesondere Gargerät

Title (fr)

Appareil ménager, notamment appareil de cuisson

Publication

**EP 2239509 A2 20101013 (DE)**

Application

**EP 10158283 A 20100330**

Priority

DE 102009002217 A 20090406

Abstract (en)

The appliance has a storage space (1) closable by a door (4), and a guiding element (9), which are provided with front-, rear- and upper guiding element parts (11, 13, 15). The front and rear guiding element parts lie in an approximately horizontal plane. The upper guiding element part lies between the other two parts, and is transferred upward in a vertical direction (V). A working load carrier is pulled out by the guiding element. The parts are arranged at corners of a triangle and formed for side walls (3) and the working load carrier, and form a guide area for the load carrier.

Abstract (de)

Hausgerät, insbesondere Gargerät, mit einem durch eine Tür (4) verschließbaren Nutzraum (1) und an den Seitenwänden (3) angeordneten Führungselementen (9), über die ein Nutzlastträger (27) geführt herausziehbar ist. Pro Seitenwand (3) und Nutzlastträger (27) sind genau drei an den Ecken eines Dreiecks angeordnete Führungselemente (9) ausgebildet. Von diesen liegen ein vorderes Führungselement (11) und ein hinteres Führungselement (13) in einer annähernd horizontalen Ebene, und ein oberes Führungselement (15) zwischen den beiden anderen, jedoch in einer Vertikalrichtung (V) nach oben hin versetzt. Zusammen bilden sie einen Führungsräum (33) für den Nutzlastträger.

IPC 8 full level

**F24C 15/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**F24C 15/16** (2013.01)

Citation (applicant)

- US 2797680 A 19570702 - NAGEL ERIC W
- EP 1464897 A2 20041006 - BSH BOSCH SIEMENS HAUSGERÄTE [DE]

Cited by

EP2811231A4

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)

AL BA ME RS

DOCDB simple family (publication)

**EP 2239509 A2 20101013**; DE 102009002217 A1 20101014

DOCDB simple family (application)

**EP 10158283 A 20100330**; DE 102009002217 A 20090406